

7月4日的托福考试小站机经 Super 66 命中口语第1题

因此针对 **07/11 及 07/12** 的 Super 66 (6 月 26 日更新) 中需要删减的部分如下 (给出题目和答案链接,有兴趣的可以点击查阅答案,但是不需要准备):

独立口语版:

140125 NA top Hot!

S1 Nowadays, air pollution is a common problem in many places. What can people do to reduce air pollution? Include reasons and details to support your response.

针对 **07/04** 的托福真题解析: http://bbs.zhan.com/thread-111359-1-1.html?tf66i 针对 **07/04** 的大范围预测机经请优先看所有标为*橙色* 部分,尤其是标有 *Hot!*,然后这边稍微再做一些补充 。

这里附上 Super 66 下载链接,包括独立口语版、独立写作版和综合版:

http://bbs.zhan.com/thread-110691-1-1.html?tf66j 除了完整范围机经 Super66,

还有超小范围机经 Super23: http://bbs.zhan.com/thread-112185-1-1.html?tf66j

口语方面补充如下题目:

独立口语:

141219 NA *Hot!*

S2 Do you agree or disagree that the purpose of art is to guide our life?

091108 CN Hot!

S1 If you could do one thing for your community, what will you do and why?

141004 NA Hot!

- S1 Your friend plans to go to your country to study, but has concerned about expenditure. What is your advice for your friend?
- S2 Do you agree or disagree with the following statement: it's more effective to work with a group when everyone has their responsibilities and duties?

141121 NA *Hot!*

- S1 Your university will sponsor one of the following activities for students, an outdoor camping night, a musical festival to experience the local culture or a computer game contention in the dormitory. Which one do you think it's the best to form new friendship and establish solidarity among students? S2 Do you agree or disagree with the following statement, it is better to live close to parents than far away from them.
- S2 Do you agree or disagree with the statement that children should start school before the age of 5 to 6?

140222 NA Hot!

- S1 Which activity do you prefer, being a private tutor, visiting scholar, or..?
- S2 Some people think students should attend all the courses, while others think students can select the course they want to attend and review the class materials to make up the gap. Which do you think is better and why?



综合口语:

141004 NA Hot!

S3 Announcement: 校报由周一到周六每天一期改为一周一期,由于经费和学生阅读少;

Listening: 男的反对

- 1. 一是说校报可以增加广告
- 2. 二是增加校报提供的地点

S5 P: 学生论文不及格, 老师让重写, 但是他又要参加家庭聚会。男孩子和去另一个城市参加什么活动和生物课作业的 deadline 冲突了 教授给他两条路

- 1. 要不一周写完
- 2. 要不下学期上课

141121 NA *Hot!*

S4 image blandness: 阅读讲,人不能注意到画上的全部内容。当画中的内容变一点点,人们察觉不到。这就叫 IB。

听力:教授说科学家做实验,一群人看厨房桌子的图,图上有别的东西,还有一把刀。他们发现看的时候有些人在这个部分停留了,有的没有。然后把刀换成叉,有些人看出来了,有些人没有看出来。

S5 P: 妹子说朋友 CAROL 又找她复习功课。她自己要复习后天的生物考试。朋友这个坏毛病很久了,总是在最后关头让帮忙。解决办法

- 1、跟朋友说这是最后一次。
- 2、直接说不。

130614 NA Hot!

S3 Reading: a student wrote a letter to campus newspaper suggesting to make a campus garden for 2 reasons A) students can relax with flowers and trees (B) there is an empty land behind the scientist buildings which is suitable for being a garden

Listening: the guy disagree (A) it's cold for most of time here. Only blooming time for plants is summer break. During rest of time when campus is full, the flowers can't grow, the campus garden is meaningless. (B) the empty land is gonna be used to expand the scientist buildings

S4 Reading: v 开头单词 说明动物花时间环顾四周以确保没有天敌的行为。独处时这个行为耗时很多,群居时平均减少很多,可以做别的事

Listening:黑猩猩很显眼会吸引老鹰。自己一个在树上觅食要 continously 注意 天上有没有威胁觅食很低效。树上同时有好多只,一个把风别的觅食速度快很多

- S6 Teachers should make their materials easier to remember in 2 methods.
- 1) Various activity
- 2) Review before ends. 两个都以 literature class 讲 short story 为例子